
 
 
 
 

 

 
 

                       Zápisnica č.1/2021 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 17.2.2021 

Prítomní:  

Starosta obce V. Guoth, 

Poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Kontrolórka: PhDr. Desana Stromková 

Zapisovateľka: M. Krakovská 

Hostia: Ing. Ján Pažítka, pán Peter Budiak 

Návrh programu:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3.  Kontrola plnenia uznesení  

4.  Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Ivachnová na I. polrok 2021 

5.  Pravidlá kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ivachnová 

6.  Správa z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra 

7.  Vyradenie majetku obce Ivachnová – účet 042 Majetok v obstaraní  

      A/ budovanie kanalizácie - zmarená investícia 

      B/ budovanie vodovod IBV Chodníčky – odpredaj Vodárenskej spoločnosti Ružomberok  

8.  Zaradenie do majetku obce z účtu 042 Majetok v obstaraní  

9.  Rozpočet obce 2020 – úpravy, zmeny 

10. Predĺženie platnosti Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Ivachnová 2015-2020 

11.Rôzne – informácia o podaní  Žiadosti o dotácie v rámci činnosti L7 vyhlásenej Environmentálnym fondom /Materská škôlka Ivachnová stavebné úpravy / 

                    - príprava VZN o ochrannom pásme cintorína 

                    - ponuka verejného osvetlenia od SSE 

12. Informácia o prebiehajúcich akciách v obci 

13. Diskusia 

14. Záver 

                
K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil s navrhnutým programom. 

Prebehlo hlasovanie za program  

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

K bodu 2/  

Starosta určil zapisovateľku: M. Krakovskú a overovateľov zápisnice: P. Huntošová, Mgr. T. Kubačka 

Poslanci vzali na vedomie zapisovateľku a overovateľov zápisnice. 



 
 
 
 

 

 
 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

K bodu 3/ 

Kontrola uznesení – uznesením č. 31/2020 zo dňa 16.12.2020 bolo starostovi doporučené vypracovať 
cenové ponuky na vypracovanie projektu dopravného značenia a pasportizáciu ciest v obci Ivachnová. 

Starosta informoval o cenovej ponuke firme ZNAČKY s.r.o.: Cena pasportu dopravného značenia je 1500€ +DPH 

Passport obsahuje: 

- vyznačenie a spočítanie existujúceho dopravného značenia vrátane vodorovného DZ. 

- vyznačenie a spočítanie navrhovaného dopravného značenia. 

- vyznačenie a spočítanie dopravného značenia na výmenu 

- organizáciu dopravy v križovatkách ciest 

- navrhnutie iných dopravných zariadení 

- navrhnutie vodorovného dopravného značenia 

Podľa našich skúseností realizačná cena vrátane montáže pre Vašu obec by sa mohla pohybovať okolo 10.000,-€ + 

DPH. 

Celková presná cena sa dá spočítať len po vyhotovení passportu dopravného značenia. 

Poslanci po diskusii chceli navrhnúť, odsúhlasenie vypracovania projektu dopravného značenia obce Ivachnová.  
Kontrolórka informovala, že by k tomu bolo potom potrebné zároveň spraviť rozpočtové opatrenie.  

 

K bodu 4/ 

Kontrolórka obce vypracovala plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Ivachnová na I. polrok 
2021, ktorý bol poslancom preposlaný a mohli ho doplniť. Keďže sa navrhnutý  plán nemenil, starosta dal 
hlasovať. 

Prebehlo hlasovanie za Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Ivachnová na I. polrok 2021  

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

K bodu 5/ 

Pravidlá kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ivachnová vypracovala kontrolórka. Boli poslancom 
poslané.  

Prebehlo hlasovanie za Pravidlá kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ivachnová. 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 



 
 
 
 

 

 
 

K bodu 6/ 

Správy predniesla  kontrolórka obce Ivachnová PhDr. D. Stromková. Boli poslancom zaslané aj mailom. 

Budú zverejnené na obecnej stránke.  

Poslanci berú tieto správy na vedomie. 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

K bodu 7/ 

Pracovníčka obecného úradu pani M. Krakovská, informovala, o navrhnutí vyradenia z účtu 042 Obstaranie 
majetku 

Dôvodová správa 
Na základe inventarizácie účtu 042 a návrhu  Ústrednej inventarizačnej komisie zo dňa 10. 2. 2021 sa jedná o 

nevyužiteľné resp. zmarené investície. Vzhľadom k tomu, že došlo k prehodnoteniu nezaradených investícií a na 

základe odporúčania nezávislého audítora „Na účte 042 – obstaranie dlhodobého majetku sú identifikované aj 

zmarené (umŕtvené) investície, ku ktorým bola vytvorená opravná položka. V tejto položke nenastala v overovanom 

účtovnom období žiadna zmena, sme odporučili na základe posúdenia možností ich realizácie zvážiť možnosť ich 

definitívneho usporiadania, resp. ich vyradenia z účtu investícií. 

A/ budovanie kanalizácie v sume 60 289,65€ ako zmarenú investíciu 

Budovanie kanalizácie sa začalo v rokoch 1990 -1992, táto kanalizácia sa však nedokončila, nakoľko nebolo možné 

vybudovať čističku odpadových vôd z majetkovo právnych dôvodov. Pri budovaní novej kanalizácie v rokoch 2012 -

2016 sa zistilo, že táto kanalizácia je nefunkčná a nie je možné ju použiť.  

Prebehlo hlasovanie 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

B/ budovanie vodovodu IBV Chodníčky v sume 5 558,07€ odpredajom Vodárenskej spoločnosti Ružomberok a.s. 
za 1 € 

Budovanie vodovodu na lokalite IBV Chodníčky bola na základe dohody  spoločná investícia s Vodárenskou 

spoločnosťou Ružomberok a.s., kde obec previedla len výkopové práce. Vlastníkom vodovodu je Vodárenská 

spoločnosť vid. Kolaudácia vodovodu, navrhujeme toto obstaranie vodovodu zmluvne previesť za 1€ Vodárenskej 

spoločnosti Ružomberok a.s. 

Prebehlo hlasovanie 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

 

 

 



 
 
 
 

 

 
 

K bodu 8/ 

Pracovníčka obecného úradu informovala o akciách, ktoré boli dokončené a neboli zaradené do majetku obce.   

Prebehlo hlasovanie za zaradenie do majetku obce od 1.3.2021 

A/ Vybudovanie verejný rozhlas v sume 2 749,12€ 

B/ vybudovanie verejné osvetlenie v sume 36 961,90€ 

C/ vybudovanie chodník pri materskej škôlke v sume 3 386,30€ 

D/ vybudovanie IBV cesta v sume 72 843,03€ 

E/ rekonštrukcia cesta Kamence v sume 24 107,14€ 

F/ rekonštrukcia cesta od mosta po kostol v sume 86 638,34€ 

G/rekonštrukcia chodník Kamence v sume 3 672,68€ 

H/ rekonštrukcia cesta od p. Drusku po cestu č. 18 v sume 17 155,76€ 

I/ rekonštrukcia cesta popri Váhu v sume 31 676,92€ 

J/ rekonštrukcia chodník popri Váhu v sume 39 302,77€ 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

K bodu 9/ 

Zmeny rozpočtu roku 2020 boli poslancom zaslané. Išlo o zmeny medzi položkami a  navýšenie príjmov aj 
výdavkov rozpočtu v sume 6 146,81 €. Poslanci zmeny rozpočtu roku 2020 zobrali na vedomie. 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

Mgr. T. Kubačka sa informoval o zásadách hospodárenia, či sú v obci vypracované. 

Kontrolórka obce mu odpovedala, že postupne sa budú vypracovávať nové zásady hospodárenia a aj 
smernice, ktoré je potrebné vypracovať alebo pôvodné zmeniť. 

 

K bodu 10/ 

Starosta informoval, že nám vypršala platnosť Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Ivachnová 2015 – 2020. Obce a mestá musia mať svoje rozvojové dokumenty v súlade s PHSR ŽSK. 

Odporúčame preto, aby  PHSR miest a obcí, pokiaľ boli spracované pre obdobie do roku 2021, boli 

uznesením mestského/obecného zastupiteľstva tieto obdobia predĺžené. Nové PHSR navrhujeme 

spracovávať až po vypracovaní a predstavení základných rámcov PHSR ŽSK. Kontrolórka  doplnila , že bude 

potrebné ich možno aj zmeniť vzhľadom na to, čo sa chce v obci robiť, či to bolo v tomto dokumente 



 
 
 
 

 

 
 

spomenuté, leto keď podávame žiadosti o dotácie a žiadajú od nás PHSR, tak by tam malo byť spomenuté 

to, na čo žiadame. 

Prebehlo hlasovanie za predĺženie platnosti PHSR obce Ivachnová do roku 2021 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, Nik nebol proti 

 

K bodu 11/ 

Starosta informoval o podaní žiadosti o dotáciu z enviromentálneho fondu Materská škola Ivachnová 

stavebné úpravy. Tiež informoval, že by mala vyjsť ďalšia výzva a tiež by sme chceli podať žiadosť 

o rekonštrukciu kúrenia v materskej škole. Odporúčajú starostovi vypracovať cenovú ponuku na projektovú 

dokumentáciu vykurovania materskej školy. 

Ochranné pásmo cintorína zo zákona je 50m, obec vo svojom všeobecne záväznom nariadení môže toto 

zmeniť. Prišla nám aj žiadosť od firmy Anexia o určení ochranného pásma, vzhľadom na to, že dva stavebné 

pozemky spadajú cca do 20m vzdialenosti od cintorína, starosta navrhuje dať 15m ochranné pásmo. 

Mgr. T. Kubačka – sa informoval, či to  nebolo riešené doplnkom územného plánu.  

Kontrolórka obce informovala, že zákon platí od minulého roka tých 50 m a obec si môže vo vzn určiť aj 

menej. Stavby ktoré sú tam postavené pred platnosťou tohto zákona sa nepozerá. Keď sa stavali, stavali sa 

podľa predpisov, ktoré boli vtedy. 

 

Ponuka rekonštrukcie verejného osvetlenia od SSE – predstavil starosta, poslancom bola aj zaslaná.  

Ing. M. Krakovský – informoval, že si prešiel ponuku, ale nevedel z nej parametre svetiel, tiež by bol za to, 

aby sa v noci svetlá zhášali a aby boli v ponuke aj svetlá v lokalite LAZY. Tiež by navrhol zmeniť osvetlenie 

pri kostole, vymeniť reflektor, ktorý tam svieti.  

Mgr. T. Kubačka – informoval sa, či oslovil firmu, na ktorú preposlal kontakt. Ak nie, že by bolo dobré ju 

osloviť, tiež osloviť iné firmy, aby sme mali viac ponúk. Chcel by, aby sa doplnilo osvetlenie na tvz. hluchých 

miestach v obci. 

E. Kohár a P. Huntošová – tiež sú za to, aby sa oslovili ďalšie firmy a vypracovali ponuky. 

Starostovi doporučili pripraviť ďalšie ponuky. 

 

K bodu 12/ 

Hasičská zbrojnica – stavba je zazimovaná, máme pripravené drevo na strechu a pripravujeme materiál 

schody. 

 

K bodu 13/ 

A. Baďová – informovala sa ako je to s vysporiadaním pozemkov pod chodník popri ceste č. 18 a na 

protihlukovú stenu. Poprosila pána Ing. J. Pažítku, aby niečo k tomu povedal. 



 
 
 
 

 

 
 

Ing. J. Pažítka – podľa projektov navrhujú 5,5m vysokú protihlukovú stenu. On by bol za 3,5m s odklonom, 

a ak by občania súhlasili bude potrebné o to žiadať. Vybudovanie chodníka popri ceste č. 18 požiadať ako 

vyvolanú investíciu. Tiež sa informoval s možnosťou vybudovania kanalizácie popri ceste č. 18, tam kde nie 

je. Požiadať o dotáciu z eurofondov. 

Mgr. T. Kubačka – sa informoval o napájaní na diaľnicu  pri LAZOCH, či je niečo nové, lebo on oslovil NDS-ku 

so žiadosťou ako bude riešené toto napájanie a prišla mu odpoveď, ktorú prečítal.  

Starosta – pozve človeka, ktorý má navrhnutie steny na starosti, aby sa s ním prebrali možnosti. Tiež 

navrhol stretnutie projektanta, ktorý projektuje križovatku pri LAZOCH, aby prišiel prezentovať navrhnuté 

riešenia. Ku kanalizácii obci popri ceste č. 18 informoval, že keď bude vyhlásená výzva, podáme žiadosť 

o dotácie na vybudovanie kanalizácie. 

Ing. M. Krakovský – žiadal zosilniť internet, ktorý sa nachádza v klubovni dôchodcov, aby ho bolo možné 

využívať aj v kultúrnom dojme. Pochválil pána Kollárika ohľadom vykonávania zimnej údržby. 

Pán P. Budiak – informoval sa koľko peňazí sa rozpočtovalo na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice. 

Informoval sa ako je napojené verejné osvetlenie, ktoré budovala firma ANEXIA, akú odmenu má zástupca 

starostu obce, lebo nie je zverejnená a nepáčilo sa mu, že poslanci odsúhlasili vyradenie obstaranie 

vodovou odpredajom Vodárenskej spoločnosti Ružomberok a.s. za 1€. 

Starosta – firma Anexia sa napojila na naše osvetlenie, bola hneď upozornená, že to nemôže a prestala 

svietiť. 

K bodu 14/ 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie.  

 

 

Zapísala: Monika Krakovská                                                                        Vladimír Guoth 

                                                                                                                          Starosta obce  

Overovatelia: P. Huntošová 

                         Mgr. T. Kubačka 


